
 1 

Zápis ze zasedání Akademického senátu Filozofické fakulty Jihočeské univerzity  
                                            ze dne 10.2.2010 č. 7 
 
Přítomni (bez titulů): R. Smíšek, H. Látal, P. Marek, B. Jiroušek, J. Rauchová, J. Mrňa,  
P. Vojtová 
Skrutátoři (bez titulů): H. Látal, J. Mrňa, 
Hosté (bez titulů): děkan FF JU P. Král,  Z. Bezecný 
Zapisovatelka (bez titulů): P. Vojtová 
 
 
Program jednání:  
 
1. Elektronické hlasování AS FF JU z 22.-27. 1. 2010  
2. Schvalování členů volební komise pro volby do AS FF JU  
3. Schvalování akreditačních materiálů bakalářského studia oboru anglický jazyk a literatura 
(dvouoborové bakalářské studium)  
4. Různé 
 
Ad 1. K elektronickému hlasování (per rollam) AS FF JU z 22.-27.1. 2010 neměl nikdo 
z přítomných senátorů žádné výhrady ani dotazy. Šlo o schvalování Rozhodnutí děkana o 
podmínkách pro přijetí ke studiu na FF JU pro rok 2010/11 v navazujících magisterských 
oborech. Tyto podmínky byly schváleny. 
 
Ad 2. Schvalování členů volební komise pro volby do AS FF JU. 
     Volební komise byla navržena v tomto složení (bez titulů): předsedou komise J. Dvořák,  
členové M. Adamovičová, Š. Balík, J. Dibelka,  M. Janečková, J. Pešková. 
Předseda AS FF JU zahájil hlasování o schválení takto navržené volební komise. 
Výsledek hlasování: všech 7 přítomných senátorů hlasovalo ANO pro schválení. 
 
Ad 3. Schvalování akreditačních materiálů bakalářského studia oboru anglický jazyk a 
literatura (dvouoborové bakalářské studium). 
     Informace k novém bakalářském oboru anglický jazyk a literatura. 
O novém oboru hovořil děkan FF JU P. Král. Představil specifika tohoto oboru, možnosti 
kombinací oborů a předmětů v současnosti i v budoucnu. Objasnil existenci dvou pracovišť 
anglistiky na JU (PF), ujasnil specializaci a vzájemnou spolupráci obou. Sdělil, že podle 
statistiky jsou v rámci JU nejvíce žádané studijní obory s anglickým jazykem. Zároveň 
vyjádřil přání tento nový obor otevřít pro studenty již v následujícím akademickém roce. 
Informace doplnil Z. Bezecný. 
     Předseda AS FF JU R. Smíšek vyhlásil hlasování o usnesení, že AS FF JU schvaluje 
předložené akreditační materiály.  
     Výsledek hlasování: všech 7 přítomných senátorů hlasovalo ANO pro schválení. 
Děkan FF JU P. Král poděkoval senátorům za schválení předložených materiálů. 
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add. 4. Různé 
     Studentka FF JU P. Vojtová podala informace o výsledcích studentského hodnocení výuky 
(SHV) za období LS 2009. FF JU byla hodnocena celkem 20% studentů, což je ve srovnání 
s ostatními fakultami vysoká účast. V hodnocení studentů se neobjevují připomínky 
k neprobíhající výuce, naopak časté jsou připomínky k dobré práci studijního oddělení. Slovní 
hodnocení jednotlivých předmětů je možné shlédnout na oficiálních webových stránkách JU. 
Dále proběhla diskuze k systému studentského hodnocení výuky. P. Marek předložil nápady 
jak ještě více propagovat hodnocení mezi studenty, Z. Bezecný uvedl informace z Rady 
vysokých škol o snaze postupně omezovat práva studentů na vysokých školách díky jejich 
enormnímu nezájmu o volby do AS, studentská hodnocení výuky a život na vysokých školách 
v celé České republice. 
     P. Král promluvil několik závěrečných slov k senátu, shrnul jeho práci a činnost v tomto 
období. Také předseda AS FF JU R. Smíšek shrnul dosavadní činnost tohoto AS FF JU, 
sdělil, že 18.3. 2010 končí oficiálně jeho funkční období. 
R. Smíšek ukončil zasedání AS FF JU. 
 
Zápis vyhotovila: P. Vojtová 
Zápis ověřili: B. Jiroušek, J. Rauchová 
v Českých Budějovicích 5.4. 2010 


